

## Protokoll sentralstyremøte #4/24-25

**Sted:** Teams  
**Tid:** Mandag 15. april 2024 kl 19-21.

**Til stede:**

Olea Anett Kvalsvik	Styreleder
Tormod Wood	Nestleder
Sissel Stuberg	Styremedlem
Egil Pedersen	Styremedlem
Karin Ljunggren	Styremedlem
Tor Egel Edvardsen	Vara
Arild Lind	daglig leder

**Frafall:**

Robert Biederbick	Styremedlem
Silje Lilleberg	Vara

### Saksliste:

**23/24–25: Godkjenning av innkalling og dagsorden**  
*Vedtak: Innkalling og dagsorden er godkjent.*

**24/24–25: Godkjenning av protokoll fra sentralstyremøte 25. mars 2024**  
*Vedtak: Protokoll datert 25. mars 2024 er godkjent.*

### 25/24–25: Daglig leders rapport

**StyreWeb** – Endelig ser ut til at jeg har korrekte innstillinger til min bruker. Tatt mye tid, vet ikke årsak annet enn at tekniker har arbeidet lenge med å installere min bruker på nytt.

**Regnskap** – Delvis knyttet til årsak over har jeg ikke fått utarbeidet og oversendt korrekte filer til regnskapskontoret før i morges. Har ikke fått melding om at noe mangler, men har heller ikke mottatt regnskap for februar og mars. Dette vil bli oversendt styret så snart jeg mottar fra regnskapskontoret.

**Tilganger i StyreWeb for kretsene** – Basert på over har jeg ikke kommet lengre med dette

**Hedmark** – Mottatt taushetserklæring og oversendt medlemsliste med kontaktinformasjon

**Østfold** – Sendt e-post til medlemmer med spørsmål om noen ønsker å bidra til å få stablet ett styre på beina.

**Oslo kommune** – Sendt spørsmål 4. april til byråd om MC-parkering. Purret på svar 12. april, med svarfrist 19. april. Har meldt om at svar vil bli offentliggjort av oss.

Oslo FrP har på ett eller annet vis plukket dette opp og forsøkte å skulle lage noe på dette, men det har jeg stanset. Vi skal eie denne, så kan vi heller snakke med de politiske partier som ønsker å kontakte oss etter vi har svar fra byråden... Wood forteller han har mottatt mail fra kommunen 12. april med spørsmål om hvor NMCU Oslo og Akershus kunne tenkt seg parkeringsplasser

**Giveaways** – Bestilt Klistremerker, patches, buff og noen capser. Noe blir sendt ut til kretsene så snart jeg mottar basert på en forholdsmessig fordeling. Ønsker kretser mer senere kan de kjøpe til kostpris.

**Facebook** - Kjører en liten kampanje på våre FB-sider fra MC-Dugnaden som omhandler trygg kjøring. Gode treff på saker som legges ut på FB – godt engasjement, delinger og klikk. Kommer til å fortsette i denne stilen fremover.

**Møtevirksomhet** - Deltar på åpning hos LEKS motor tirsdag kveld. Forventet bra oppmøte. Deltar på Trafikksikkerhetskonferansen onsdag. Møte med NMF/Emilie torsdag vedr FIMrally  
*Vedtak: Tatt til orientering*

**26/24-25 Budsjet 2024**

Forslag til foreløpig budsjett for 2024 ble gjennomgått. Når vi mottar regnskapstall fra januar til mars 2024 vil vi ferdigstille et forslag som kan sendes ut til kretsstyrene for votering.

*Vedtak: Tatt til orientering*

**27/24-25 Virksomhetsplan 2024**

Forslag til ny virksomhetsplan ble gjennomgått.

*Vedtak: Virksomhetsplan for 2024 er godkjent og klar til utsending til kretsstyrene for votering.*

**28/24-25 Bikelife avtalen**

Nestleder sender ut forslag til ny avtale til de øvrige styremedlemmene for rask tilbakemelding med evt. forslag til endringer. Hvis det ikke er endringer så setter vi opp forhandlingsmøte med Bikelife Norge As så snart som mulig.

*Vedtak: Tatt til orientering*

**29/24-25 Avtale mellom NMCU og NMF – FIM Rally 2025**

Møte med NMF 18. april. Gjennomgang status. Etterfulgt av møte mellom styreleder NMF, NMCU og DL NMCU for å sette opp en samarbeidsavtale organisasjonene mellom. Handler om formelle saker som lik risiko- og utbyttefordeling, hvem som har formelle ansvar for hva og at eventuelle andre tilstøtende arrangementer må stå for den enkelte organisasjons ansvar og risiko

*Vedtak: Tatt til orientering*

**30/24-25 Vår møte i FEMA**

Vår møte skal være i Bad Homburg i Tyskland 31. mai – 2. juni 2024. Sakspapirer vil bli sendt ut i forkant av møtet. Det er styreleder som er kontaktperson inn i FEMA for NMCU og vi diskuterer om nytten av å være to på dette første møtet for oss.

*Vedtak: Vi sender to personer til vår møtet til FEMA. Daglig leder ordner med bestilling av hotell og registrering av deltakerne. Flybilletter bestilles av deltakerne.*

**31/24-25 Informasjonssaker:**

- **Revidert regnskap for 2023** – Revisjon er klar
- **FIM-Rally** – Møte i komiteen blir 18. april 2024 kl 0930-1013
- **Møte med SMC.** Leder, nestleder og styremedlem1 hadde møte med Jesper Christensen som er generalsekretær 9. april på Teams.
- **Mediedekning**
  - NRK Nyhetene 8. april
  - NRK Møre og Romsdal P1 Ettermiddagssendingen 8. april
  - NRK Møre og Romsdal Lokalnyhetene 8 april
  - Smaalene lokallavis 9. april
  - MC-Avisa BIKE utgave 4

*Vedtak: Tatt til orientering*

32/24-25

**Arrangementer**

- 9. april kl 16. Sesongstart hos SPINNIN WHEEL AS på Mysen som medarrangør
  - Mediedekning i Smaalene.no
  - Arild og Tor Egel deltok
- 16. april kl 16. Sesongstart hos LEKS Motor Oslo AS på Rud som medarrangør
- 24-26 mai. Kickstart 2024 bil og mc treff på Beitostølen
- 13-15 september. WIMA Norway: 5-års jubileum Skånevik
- 20-22 september. Straand-Treffet.

*Vedtak: Tatt til orientering*

**Møteplan:**

13. mai	1900 – 2100	Teams
17. juni	1900 - 2100	Teams